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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2012. október 30-án 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Balázs Péter, Orlay Imre, 
Dr. Vajda István, Kovács László, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter helyett 
Dr. Danyek Miklós, Hollósy Gábor, Béres József, Rejtő János, Hiezl József, Rubint Dezső 
Elnökségi tagok, továbbá Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Kovácsné Jáni Katalin, Bognár Alajos, Horváth József, Hartmann Bálint, 
Almási Sándor, Dr. Dán András. 

A napirendek előtt  Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 
ülés határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  

• Az OET programjának módosítása az észrevételek alapján megtörtént a mai ülés feladata 
annak jóváhagyása. 

• Az „új civil törvény” által generált feladatok kapcsán felvettük a kapcsolatot Szablics 
Bálinttal az Emberi Erőforrások Minisztérium Civil Kapcsolatok Főosztályának 
vezetőjével. Tájékoztatott, hogy létrejött a civil információs centrumok hálózata. A MEE-
hez legközelebb lévő Civil információs Centrum a Századvég Politikai Iskola Alapítvány. 
Következő lépésként velük kell felvenni a kapcsolatot.  

• A MEE 2013. évi programjának és az Elnökség munkatervének előkészített anyagát 
kiküldtük az illetékeseknek november 16-i válaszadási és feltöltési határidővel. 

• Nagy létszámú regisztrálásra váró potenciális tagok beléptetésével kapcsolatban az 5. 
napirendnél foglalkozunk részletesen. 

• Dr Dán András Gábor Dénes-díj jelölése megtörtént.  

Második napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az Elnökséget, hogy az írásban 
kiküldött OET programban a hozzászólások, vita keretein belül lesz lehetőség az 
Elektrotechnika lap helyzetének bemutatására. A vacsora kezdésének időpontját az Elnökség 
praktikus okok miatt 19 órára tűzte ki. Az Egyesületi Elnökség az írásban előterjesztett 
programot a fenti kiegészítéssel 25/2012 számú egyhangú határozatával elfogadta. 

Harmadik napirendi pontként Orlay Imre hívta fel a figyelmet a MEE minősített 
felnőttképzési rendszer működtetésének szabályozásával kapcsolatban írásban kiküldött anyag 
lényegi részeire. A rendszer alapját a 2010-ben jóváhagyott 3 éves akció terv és a 2011 évi 
OET észrevételek alkotják. Legfontosabb célja az, hogy a képzés helyétől függetlenül a MEE 
egységes színvonalú oktatási szolgáltatást biztosítson egységes tananyaggal és a MEE által 
minősített szakoktatókkal. Az új rendszer 2013. január 1-én lép életbe, amelynek szabályozási 
hátterét a december 4-i Elnökségi ülésen kell jóváhagyni. Ezt megelőzően szükséges az OET-
en széles körben megvitatni. Az Elnökség tagjai november 16-ig küldhetik meg 
észrevételeiket a gunthner@mee.hu e-mail címre, amelyet az OET prezentációban figyelembe 
tudunk venni. Rubint Dezső, Rejtő János, Dervarics Attila és Kovács András hozzászólásai 
alapján megállapítást nyert, hogy szükséges a szabályozás kötelező és teljes körű 
érvényességét hangsúlyozni és foglalkozni kell a szabályozási körön kívül eső oktatás jellegű 
eseti szolgáltatások kezelésével.   

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a MEE 2012. 
harmadik negyedévi gazdasági eredményéről. Összességében elmondható, hogy a 2012 évre 
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tervezett -4 MFt eredmény, illetve az azt kompenzáló és a + 0 eredményt megcélzó 
költséghatékonysági projekt megvalósulására jó esély van. 

• Működési költségeink és bevételeink eredményében a területi szervezetek év végi 
aktivitásától függően (tanulmányút, társadalmi jutalom, pályázat, hatósági díj) 3-7 m 
Ft közötti megtakarítás várható. 

• Cél szerinti tevékenységeinknél elmondható, hogy összességében az év végi terv 
eredmény tartása elérhetőnek látszik. A központi oktatások és rendezvények 
előreláthatólag nem hozzák a tervezett eredményt és az Elektrotechnika hirdetései is 
elmaradnak a tervtől. Azonban a területi szervezetek oktatása és a jegyzet értékesítés 
év végére túlkompenzálhatja az elmaradást. 

• A kiemelt akciók költségei a terv alatt alakulnak, ez szintén kompenzálhatja a 
bevételek elmaradását. 

• A területi szervezetek a tervezetthez képest rendkívül magas eredménye (+ 14 millió 
Ft az év végi tervhez képest) két jelentős tétellel magyarázható. Tanulmányutak 
elmaradása valamint az oktatás kiemelkedő eredménye, amely a regisztrált 
villanyszerelő képzésekből adódik.   

A ¾ éves számok ismeretében emlékeztette az Elnökséget egy 850 eFt mértékű marketing 
költség csomagra (repi toll, partnereknek esemény naptár, új molinók és tablók kiállításra, 
sajtófal), amelynek realizálását a ¾ éves számos alakulásától tettük függővé. Az Egyesületi 
Elnökség 26/2012 számú egyhangú határozatával a 850 eFt mértékű marketing költség 
csomag megvalósításának elhalasztása mellett döntött. A beszámolót követően Dervarics 
Attila hangsúlyozta, hogy az Egyesületi Elnökség nagyra értékeli a területi szervezetek 
gazdálkodási aktivitását és eredményét. Ezt követően Kovács András és Günthner Attila 
röviden beszámolt az Egyesületi Elnökség által delegált költséghatékonysági projekt 
Elektrotechnikát és tagdíjat érintő munkabizottságának alakuló üléséről. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a TaR-ban „regisztrált státuszú” tagok 
helyzetének változását. Az elmúlt Elnökségi ülés óta hetente küldünk értesítőt és a regisztrált 
státuszú potenciális tagok kapják az Elektrotechnika szaklapot. Alapvetően négy szervezetnél 
észlelhető megoldásra váró probléma: 

• Egyéni Tagok ZK szervezete: (18 regisztrált) – A szervezet titkára az egyesületi 
tagnyilvántartóval egyeztet az esetleges technikai problémák feloldása érdekében. Ha ez 
nem vezet eredményre a szervezet tagnyilvántartását a tisztújításig a titkárság elvállalja, 
de a tisztújítás során gondoskodni kell szervezeti tagnyilvántartóról.  

• OE KVK üzemi szervezet (9 regisztrált) - A szervezet titkára keres megfelelő tagot a 
szervezetéből, aki a továbbiakban megbízott tagnyilvántartóként a segítségére lesz és a 
jelenlegi regisztrált státuszokat rendezi. 

• MÁV üzemi szervezet (8 regisztrált) – A szervezet titkárával folytatott beszélgetés alapján 
kiderült, hogy náluk nem a regisztráltak vannak regisztrált státuszban, hanem azok 
akiknek „kizárt” státuszban kellene lennie. Ígéretet kaptunk az áthelyezésükre. 

• Nagykanizsa (6 regisztrált) – Ígéretet kaptunk, hogy 2 héten belül a személyes 
megkereséseket követően rendezik a helyzetet. 

A tájékoztatót követően Dervarics Attila kérte, hogy az eredményről a december 4-i 
Egyesületi Elnökségi ülésen számoljunk be. 

Hatodik napirendi pontként Kovács András az írásban kiküldött, az előző ülésen és azt 
követően érkezett észrevételeket is figyelembe vevő „MEE Elnökség 2013 évi munkatervét” 
röviden egészítette ki azzal, hogy a 2013 évi Tisztújító Közgyűlés helye és ideje még nem 
meghatározott. Günthner Attila közvetítette a Titkárság javaslatát, hogy vizsgáljuk meg a 
Közgyűlés IndustriAutomation (2013 május 28-31-ig) kiállítás helyszínére és záró napjára 
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történő kivitelét. Jó esély van a költségmentes terem biztosítására és a küldöttek számára 
lehetőség nyílik a kiállítás megtekintésére. Az Egyesületi Elnökség 27/2012 számú egyhangú 
határozatával elfogadta a MEE Elnökség 2013 évi munkatervét és egyben kérte a 
Titkárságot, hogy vizsgálja meg a Közgyűlés IndustriAutomation kiállítás helyszínére történő 
szervezés lehetőségét. 

Hetedik napirendi pontként Béres József az ELMŰ-ÉMÁSZ társaságcsoport, mint 
főtámogató és az ÉMAKÓ, mint társszervező nevében tájékoztatta az Elnökség tagjait a 60. 
Vándorgyűlés előkészítésének helyzetéről. A szervezés feladatait és a vándorgyűlés témáját 
magába foglaló prezentációt megelőzte a 4 fős operatív megbeszélés, amelyen Béres József, 
Kovács András, Orlay Imre és Günthner Attila vett részt. 

A 60. Vándorgyűlés javasolt helyszíne: Residence Ózon**** Conference & Wellness Hotel 
(Mátraháza) 
Javasolt időpontja: 2013. szeptember 11- 13. 
Javasolt központi témája: Villamosenergia-rendszer 2020 
Javasolt mottója: Energia-Fordulat? 
A-B szekcióinak iránymutató témakörei: 
A szekció: 
• hagyományos energiatermelés 2020 (trendek, megoldások, főbb projektek…), 
• megújuló energiatermelés 2020 (trendek, megoldások, projektek, piaci termékek, 

támogatások rendszere…), 
• energiahatékonyság növelési megoldások 
• aktív, tudatos fogyasztók 
B szekció 
• átviteli hálózat 2020  
• elosztó hálózat 2020 (főbb hálózatfejlesztési irányok, asset management, smart 

megoldások) 
• zöld hálózati megoldások (madárvédelem, környezetvédelem, munkavédelem, 

zajvédelem….) 
• hálózati, műszaki IT megoldások, trendek 
• reguláció, minőség 2020 – célok, elvárások 

Szervezési feladatok: 
• Jövő évi tisztújítás és a jubileumi rendezvény miatt a szervezést már 2012-ben el kell 

indítani.  
• A 60. Vándorgyűlés Szervezési Bizottság elnökének Kovács András Főtitkár urat 

javasoljuk megválasztani.  
• Az elfogadott koncepciót a decemberi Elektrotechnikában javasoljuk meghirdetni. Olyan 

témákat célszerű választani, amiben az egyesület állásfoglalást is meg tud fogalmazni 
• Szekció elnökök mihamarabbi kiválasztásával induljon a szakmai előkészítés 
• Nemzetközi tekintélyű előadók meghívása a plenáris ülésre 
• Szekció elnökök február végéig gyűjtsék be a témajavaslatokat, rövid annotációkat 
• Szekció elnökök szakmai és formai kontrollja mellett a felkért előadók április végéig 

küldjék el a témavázlatokat 
• Szekcióelnökök a témaválasztásnál már vegyék figyelembe az előadók elképzeléseit a 

hallgatóság aktivizálására, a témák  újszerűségére, átfogó jellegére 
• Témák kiválasztása és meghirdetése kiscsoportos feldolgozásra 
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A tájékoztató után Dr. Danyek Miklós felvetése alapján és Schachinger tamás javaslatának 
megfelelően egyetértett abban az Elnökség, hogy a nyitó plenáris ülésre készüljön egy 
dokumentum film, amely felöleli és áttekinti az elmúlt 59 Vándorgyűlés történetét. Dési 
Albert megjegyezte, hogy a tematikában a fogyasztói oldalnak nagyobb hangsúlyt adna. 

Az Egyesületi Elnökség 28/2012 számú egyhangú határozatával elfogadta a 60. 
Vándorgyűlés helyszínéül a Residence Ózon**** Conference & Wellness Hotelt Mátraházán, 
valamint a rendezvény időpontjának 2013. szeptember 11.-13.-at. 

Az Egyesületi Elnökség 29/2012 számú egyhangú határozatával megbízta a 60. 
Vándorgyűlés Szervezési Bizottság elnökének Kovács András Főtitkár urat. 

Az Egyesületi Elnökség 30/2012 számú egyhangú határozatával az elhangzott 
kiegészítésekkel együtt elfogadta a javasolt központi témát, mottót, a szekciók irányvonalait 
és az ismertetett szervezési feladatokat.    

Nyolcadik napirendi pontként Dervarics Attila OET Vándorkupa átvevőjének 
kiválasztásával kapcsolatban kérte Günthner Attilát, hogy ismertesse az Elnökség tagjaival az 
elmúlt évek OET helyszíneit és szervezőit. 2006: Párkány (ÉDUKÓ), 2007: Szeged 
(SZERKÓ), 2008: Pécs (DÉDUKÓ), 2009: Paks (DÉDUKÓ), 2010 Budapest (BUDAKÓ), 
2011 Debrecen (TITUKÓ), 2012 Mátraháza (ÉMAKÓ). A sorrend alapján a következő 
szervezőt az ÉDUKÓ területéről kell választanunk. Az ÉDUKÓ képviselőjének távollétében 
Hollósy Gábor vállalta, hogy tájékoztatja az illetékeseket és visszajelzést ad a döntésről. 

Egyebek:  

• Orlay Imre számolt be arról, hogy tervek szerint bevezetik a 2 éves szakképzést a 
felsőoktatásban. 

• Hiezl József ismertette a Jelölő Bizottság szeptember 18-i ülésén megfogalmazott 
legfontosabb gondolatokat. Elnök jelölt esetén fontosnak tartják, hogy független 
legyen a politikától, fiatalabb generációt képviseljen, legyen menedzseri képessége. 
Egy kivételével minden posztra van már legalább 1 olyan jelölt aki el is fogadja a 
jelölést. A tisztújítással kapcsolatos információkat a www.mee.hu oldalon 
folyamatosan frissítjük. A továbbiakban közvetítette a Szervezési Bizottság felé a 
Jelölő Bizottság azon kérését, hogy a következő tisztújítással kapcsolatban még ez az 
Elnökség vizsgálja felül az Alapszabály következő előírásait: 1. Jogos-e vezető 
tisztségviselők jelölése esetén a minimum 5 éves MEE tagsági kritérium. 2. Jogos-e 
vezető tisztségviselők jelölése esetén az a korlát, hogy egy személy két betöltött ciklus 
után nem jelölhető újra ugyanarra a pozícióra. 

• Dési Albert tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Construma Kiállítás Szervezési 
Bizottságába meghívást kapott az ÉBSZ és jövőre is számítanak szakmai nap 
szervezésére. Első ülésük november 15-én lesz. 

Budapest, 2012. október 30. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila Kovács András 
Irodavezető Főtitkár 

 


